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Zahájení

Seznam přítomných

Rekapitulace seznamu přítomných na VH 2015.

Na VH 2015 je přítomno 11 členů sboru s tím, že 7 z 12 členů je řádných a 5 členů má přispívající
hlas.

Dle stanov společnosti je VH 2015 usnášeníschopná.

Předsedající VH 2015

Předsedajícím VH 2015 je N. Cháb.

Schválen prostým součtem hlasů: ano 7 ne 0 zdržel se 0

Zapisovatel VH 2015

Zapisovatelem VH 2015 je J. Elbelová

Schválen prostým součtem hlasů: ano 7 ne 0 zdržel se 0
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Program VH 2015

Program je přednesen a stanoven.

Schválen prostým součtem hlasů: ano 7 ne 0 zdržel se 0

Doplňující návrhy k programu

Doplňující návrhy nebyly předneseny.

Slovo předsedy

Minuta ticha za Luďka Hlaváče

Rád bych Vás na začátek dnešní VH všechny požádal o minutu ticha, kterou uctíme památku
našeho člena, Luďka Hlaváče, který nás dne 13. června tohoto roku opustil. Děkuji Vám a děkuji
všem těm členům, kteří se zúčastnili pohřbu a vzdali mu tím poslední poctu.

Čest jeho památce!
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Zpráva o činnosti sboru za rok 2015

Vážení kolegové, dovolte mi nyní pronést několik slov k činnosti, našeho sboru v letošním
roce.  Není  to samochvála,  když prohlásím rok 2015 pro náš sbor vyjímečným.  Ať se podívám
z kterékoliv strany, i  přes občasné potíže jsme dokázali  zvládnout úžasné akce. Ukázali  jsme se
v dobrém a ještě lepším světle. Dokázali jsme se, i přes leckdy osobní neshody, semknout a dílo
zdárně  dokončit.  Také  proto  je  práce  sboru  v  našem  okolí  vnímána  se  stoupajícím  zájmem.
V mnoha případech lidé opouští od zažité představy o partičce vojáčků s flintičkami a začínají nás
brát za to, co opravdu jsme – nástupce Chomutovských střelců a ostrostřelců, za kterými je více
jak 500 let práce a tradic.

Rád bych nyní  připomněl  některé z  našich akcí,  které nemusely  být  zrovna monstrózní,
ale byly svým významem stěžejní.

Pokud to vezmu od začátku roku, snad se nebude nikdo z vás zlobit, pokud to nebude úplně
chronologicky přesné, tak začneme 5. reprezentačním plesem v Jirkově. 

Naše plesy jsou již vyhlášené a v širokém okolí velmi kladně hodnocené. Uvolněná zábava,
nevtírající  se  vtipný  program  a  přitom  důstojná  noblesa  spojená  se  salónní  střelbou,
jsou základními stavebními kameny našich plesů. Můžeme, a já vás o to nyní žádám, poděkovat
a zatleskat J. Elbelové za úsilí, které přípravě této akce každoročně věnuje. 

Již  standardními  záležitostmi,  jakými  byly  Masopust  v  Kadani,  Otevření  lázeňské  sezóny
v Klášterci, nebo Chomutovské městské slavnosti, se nechci moc rozšiřovat. Snad pouze dva krátké
postřehy. Účast na Masopustu v Kadani byla ze strany našeho sboru excelentní, stejně tak účast na
Chomutovských slavnostech. Všem bych za to ještě jednou rád poděkoval. Druhý postřeh se týká
Chomutovek,  kde  jsme  konečně  s  plnou  parádou  překonali  předsudky  některých  lidí  ohledně
slavnostních salv a předvedli jsme se před novým vedením města s důstojností sobě vlastní.

„Královské  a  Mistrovské  střelby“  proběhly  víceméně  bez  závad.  Náš  nový,  respektivě
opakovaně nový Král střeleb, J. Matěcha opět zazářil a právem mu patří titul.  Nový Mistr střeleb,
P. Rohel, si s hrdostí převzal od starého Mistra střeleb Putovní pohár a Mistrovský terč s vítěznou
ránou na Liguére, které zosnoval po svém vítězství.

Ohledně Královských střeleb bych připomněl jednu záležitost, kterou vidím do budoucna
jako nedořešenou, a tou je intronizace nového Krále. V minulých letech se na tomto slavnostním
aktu moc členů neukazovalo a letos ani k intronizaci nedošlo. To vidím jako jeden z prvních bodů,
které budeme řešit v příštím roce.

Kromě výše uvedených, prožili jsme spoustu dalších akcí a akciček, které splnili hlavní cíl
a poslání naší činnosti. Družit se, užívat si a bavit se. A pokud možno co nejvíce s našimi rodinami.
Výlety na mašinky, výšlap na Bořeň, Silvestrovské střelby a spousta dalších nás drží pohromadě.
A o to nám v první řadě jde.

Účast zástupců našeho sboru v Peine na Evropském setkání historických střelců byla luxusní
noblesou. Naše dámy ve svých dobových šatech dokázaly zaujmout nejenom střelce z celé Evropy.
Pro  návštěvníky  a  obyvatele  Peine  jsme  byli   vyhledávanými  objekty  k  fotografování.  V  Peine
se také dostal  náš  Král  střeleb do finále  o Evropského Krále  střelců,  za  což mu právem náleží
„Dreimal  HOCH,  HOCH,  HOCH.  V  Peine  jsme  také  poprvé  ukázali  náš  nový  prapor  a  Karel
Habsburský se na něj z tribuny zahleděl opravdu s příjemným údivem.
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Tím jsme se přehoupli k nejvýznamějšímu počinu letošního roku. Pořízení nového praporu
našeho sboru je událost nesmírně důležitá. I přes drobnou chybu na praporu, můžeme s hrdostí
prohlásit: „Máme krásný prapor“. Je opravdu reprezentativní a právem si ho zasloužíme. Žehnání,
neboli  svěcení  praporu,  proběhlo  nadmíru  dobře.  Opět  jsme  se  ukázali  našim  spoluobčanům
a  předvedli  jsme  vedení  našeho  města,  že  do  Chomutova  patříme  a  jsme  jeho  součástí  i  se
střelbou. V rámci této akce jsme také úspěšně navázali kontakty se střelci ze Zschopau. Za to patří
velké poděkování K. Scheithauerovi. I jeho práce okolo výletů na mašinky byla bezchybná. 

Mol bych takto pokračovat ještě dlouho a přesto bych asi nikdy nemohl být úplně hotov.
Je  cítit  vzrůstající  zájem  o  činnost  sboru.  Mnoho  jeho  členů  dává  do  činnosti  sboru  mnoho
vlastního úsilí i prostředků. Chtěl bych nyní vyzdvihnout některé členy, kteří, dle mého názoru, dali
něco víc než ostatní.

Nemohu  a  nechci  řadit  od  jedné  do  desíti.  Vezmu  to  namátkou.  J.  Elbelová  nejenom
zajišťuje z Loun naše plesy, ale velice dobře se zhostila role kronikáře a po Z. Tollarovi je více než
důstojnou nástupkyní tohoto postu. M. Kulík a S. Mandát se postarali o klubovnu, kterou budeme
v příštím roce řešit. S. Mandát předjednal možnost užívání Střelnice Prunéřov s místními myslivci
a to tak, že nám ji  předložili  jak  na zlatém podnose. P.  Holeček si  opět odmakal  oboje střelby
a vypadá to, že tomu ani v příštím roce nebude jinak. M. Vyhnis svým bohorovným klidem často
ochlazoval naše rozpálené hlavy a přívětivou formou nás rovnal zpátky do latě. K. Scheithauer se
dokonale postaral o naše německé kolegy u nás a o tlumočení na akcích v Německu. A takto by
mohl pokračovat ještě dlouho. 

V  neposlední  řadě  to  vezmu  jedním  termínem:  Dámy  chomutovských  ostrostřelců.
Bez našich dam by nás byla jenom polovina. Nejenom, že nám umožňujete zúčastňovat se akcí,
ale  velice  výrazně,  s  noblesou,  jste  našimi  partnery.  Děkuji  vám  za  Chomutovské  ostrostřelce
a právem vám náleží potlesk.  

J.  Elbelová připravila seznam akcí  s účastí  jednotlivých členů. Bude součástí  zápisu z VH
2015. 

Vážení kolegové, ještě jednou vám všem děkuji a jsem nesmírně hrdý, že mohu být v tomto
společenství s vámi.
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Přehled akcí a účasti za rok 2015

Zpráva o hospodaření za rok 2015

Je zde k dispozici náhled našeho účetnictví za rok 2015. Vzhledem k tomu, že není ještě
konec roku,  nejsou ve  výsledovce zohledněny odpisy  za prapor,  které se  dělají  v  uzávěrkových
operacích. Účetnictví je k nahlédnutí, jenom žádám o zachování formátu a číslování jednotlivých
účetních řad. Po skončení VH 2015 vám odpovím na vaše dotazy ohledně účtování.

Rozpočet, který schválila VH 2014 nebyl přesně dodržen. Příjmové složky i výdajové složky
byly mnohem nižší, než schválený rozpočet uváděl. K dnešnímu dni neeviduje sbor žádné závazky
z  obchodních  vztahů.  Evidujeme  pouze  pohledávky  za  členské  příspěvky.  Podle  stanov  mohu
celkový přehled dodat až počátkem příštího roku. 

I  přesto,  že  na  první  pohled  je  výsledek  našeho  hospodaření  kladný,  není  tomu
ve skutečnosti tak. Jak jsem již říkal, nákup praporu za cca 66.000,- není v celkových nákladech
zohledněn, neboť se jedná o dlouhodobý majetek. Celkově jsme skončili s finančním hospodařením
v částce -24.000,- Kč. Tato částka je složena z počátečních stavů na bance a pokladně, nesplacených
členských  příspěvcích  a  doplacení  financí  z  pokladny  jednotlivým  členům  sboru.  Přesná  čísla
přijdou po uzávěrce účetnictví.
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1. Kulík 82%
2. Vyhnis 76%
3. Holeček 71%
4. Cháb N. 65%
5. Matěcha 65%
6. Cháb Fr. 65%
7. Scheithauer 59%
8. Elbelová 47%
9. Dokonal 47%

10. Rohel 41%
11. Mandát 41%
12. Khel 41%
13. Proška 35%
14. Tollar 29%
15. Šlajsna 29%
16. Závora 24%
17. Bílek 24%
18. Pekař 0%
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Rekapitulace nákladů a výnosů

Celkové výnosy: 175.700,- 9.500,- členské příspěvky

100.000,- zisk za reklamu

15.000,- tržby za akce

47.640,- tržby za ples

1.400,- dary fyzických osob

2.150,- tržby za střelby

Celkové náklady: 133.540,- 8.580,- cestovné za akce

46.410,- náklady na ples

48.450,- náklady na žehnání

11.540,- náklady na střelby

18.560,- režie sboru

Režie sboru: 18.560,- 5.000,- nákup perkusní pušky

5.000,- nákup flobertky

1.200,- poplatek z střelby OzKČ

4.400,- poplatek OzKČ za 2014 a 2015

500,- pouzdro na sborovou pušku

340,- čištění na sborovou pušku

421,- doména + webhosting

1.563,- bankovní poplatky

136,- poštovní poplatky

Z výše uvedeného vyplývá jednoznačná potřeba změny banky, v tomto směru bude nová
rada  sboru  muset  podniknout  řádné  kroky  hned  po  schválení  stanov  a  zabezpečení  veškeré
dokumentace v Obchodním rejstříku.

Dále  byla  do  majetku  sboru  zavedena  nová  perkusní  puška  s  obalem,  nová  flobertka
a prapor. Majetek sboru evidovaný v účetnictví je v pořádku. Větší problém je v tom majetku, který
evidovaný není. V tomto směru chci v příštím roce důrazně zapracovat a dát vše do pořádku.

Podle stanov předsedající žádá VH 2015 o schválení zprávy o činnosti a hospodaření za rok
2015:

Zpráva o činnosti

Schválen prostým součtem hlasů: ano 7 ne 0 zdržel se 0

Zpráva o hospodaření

Schválen prostým součtem hlasů: ano 7 ne 0 zdržel se 0
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Schvalování nových stanov sboru

Úvod

Je zapotřebí poslat ještě v tomto roce naše stanovy na Obchodní rejstřík do Ústí nad Labem.
Proto jsme dali dohromady nový návrh stanov o kterém teď budeme hlasovat. Hlasovat budeme
prostým součtem hlasů.

Diskuse ke stanovám

Stanovy byly vyvěšeny na našich stránkách a byli jste požádáni o komentáře a doplňující
návrhy. Dále se stanovy řešily na schůzce a výsledné znění bylo k dispozici na poslední řádné schůzi.
Všichni  máte  před  sebou  k  dispozici  nové  stanovy.  Proto  se  vás  všech  ptám  ještě  jednou:
„Má někdo k novým stanovám nějaké připomínky?“

Pokud ne, dovolte mi přejít k samotnému schvalování stanov.

Volební komise

Nyní je zapotřebí zvolit volební komisi, která bude sčítat jednotlivé hlasy a vyřkne závěrečný
ortel. Žádám Vás o potvrzení jejich zvolení do komise.

Navrhuji do volební komise následující tři členy sboru: 

M.Kulík Přijímá: ano ne

Schválen prostým součtem hlasů: ano 6 ne 0 zdržel se 1

J. Khel Přijímá: ano ne

Schválen prostým součtem hlasů: ano 7 ne 0 zdržel se 0

L.Kubová Přijímá: ano ne

Schválen prostým součtem hlasů: ano 7 ne 0 zdržel se 0

Schvalování

Konstatuji, že dle výše uvedené volební komise, proběhlo hlasování o přijetí nových stanov
následovně:

Schválen prostým součtem hlasů: ano 7 ne 0 zdržel se 0

Na základě výsledků hlasování prohlašuji, že stanovy našeho sboru jsou   přijaty.
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Volba nové rady sboru
Nyní proběhne volba rady sboru. Chci upozornit, že volíme radu sboru na tři roky.

Volební systém

Pro pořádek připomenu, že volby rady sboru budou probíhat následujícím způsobem:

Hlasování  je  provedeno  tím  způsobem,  že  každý  přítomný  řádný  člen  napíše  3  jména
na volební lístek. Veřejný součet určí 3 jména s nejvyšším počtem hlasů. Zvolený může odmítnout,
v tom případě postupuje další v pořadí s nejvyšším počtem hlasů. V případě odchodu člena Rady
sboru, nebo složení funkce, nastupuje na jeho místo ten, kdo byl po hlasování na místě 4. resp. 5.
atd.

Volební komise

Navrhuji, aby volby rady sboru zpracovala stejná volební komise, která řešila schvalování
Stanov.

Schválen prostým součtem hlasů: ano 7 ne 0 zdržel se 0

Konstatuji, že vlební komise do voleb rady sboru je v následujícím složení: 

M.Kulík;     J. Khel;     L. Kubová     Zvolení členové souhlasí se svou účastí ve volební komisi.

Volba rady sboru

Nyní vás žádám, abyste na své hlasovací lístky vypsali tři jména, kter byste rádi viděli v radě
sboru a přehnuté lístky vhodili do volební urny. Upozorňuji, že volit mohou pouze řádní členové
sboru  a  voleni  mohou  být  také  pouze  řádní  členové  sboru.  Jenom  pro  úplnost:  člen  zapsaný
na prvním místě získává tři body, na třetím místě jeden bod.

Jméno P.B. Výsl.

M. Vyhnis 2 3 3 2 10 2

P. Rohel 0

P. Holeček 1 1 2 2 6 4

Š. Bílek 1 1 5

S. Mandát 1 1 5

J. Šlajsna 1 1 5

J. Elbelová 0

N. Cháb 3 2 3 3 3 14 1

J. Matěcha 0

M. Kulík 2 3 2 1 1 9 3

P. Proška 0

J. Pekař 0
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Výsledky voleb

Konstatuji, že dle výsledků volby rady sboru byli do tohoto orgánu našeho spolku zvoleni
tito členové. Proto se jich ptám, zda jsou ochotni býti členy rady sboru:

N. Cháb Přijímá: ano ne

M. Vyhnis Přijímá: ano ne

M. Kulík Přijímá: ano ne

Návrh rady sboru na předsedu rady sboru

Diskuse rady sboru

Nyní žádám novou radu sboru, aby se krátce vzdálila a zvolila mezi sebou předsedu rady
sboru, který bude po schválení předsedou sboru. Zároveň, aby schválila místopředsedu, který se
stane spolu s předsedou sboru jednatelem sboru dle Stanov.

Návrh nového předsedy rady a sboru

Rada sboru navrhuje VH 2015 následující členy rady sboru za předsedu a místopředsedu
sboru, kteří se stanou jednateli sboru:

Předseda rady sboru N. Cháb

Místopředseda rady sboru M. Kulík

Schválení navrhovaného předsedy VH 2015

Žádám členy VH 2015, aby prostým součtem hlasů schválila nového předsedu rady sboru
a nového místopředsedu rady sboru.

Předseda rady sboru Norbert Cháb

Schválen prostým součtem hlasů: ano 7 ne 0 zdržel se 0

Místopředseda rady sboru Milan Kulík

Schválen prostým součtem hlasů: ano 6 ne 0 zdržel se 1
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Návrh činnosti na rok 2016

Členská základna sboru

Řádní členové

K dnešnímu dni je ve sboru 12 řádných členů. Jak sami jistě víte, kolega J.Pekař se nám
k  dnešnímu  dni  přes  rok  a  půl  neozval.  Nezúčastňuje  se  žádných  našich  aktivit.  Naposledy
se  zúčastnil  našeho  plesu  v  roce  2014.  Zároveň  neplatí  žádné  členské  příspěvky.  To  vše
je neslučitelné s členstvím ve sboru, obzvláště se dopustil porušení stanov neplacením členských
příspěvků, co osobně považuji za mnohem horší jev je jeho nekomunikovaní se sborem. Informace
má  na  našich  stránkách,  Ostrodrbně  a  posílám  mu  i  SMSky,  ale  žádná  reakce.  To  mi  prostě
nepřipadá fér. Každý se může dostat do osobních problémů, ale právě proto jsme v tomto sdružení.
Abychom si navzájem vyšli vstříc a pomohli si, když je to zapotřebí.

Osobně  navrhuji  VH  2015  schválit  zánik  řádného  členství  J.  Pekařovi.  V  tomto  směru
očekávám vaše návrhy a názory.

Zánik členství řádného člena J. Pekaře

Schválen prostým součtem hlasů: ano 6 ne 0 zdržel se 1

Přispívající členové

Několikrát jsem poslední dobou slyšel výtku, že přispívající členové jsou udáváni na zápisech
ze  schůzích  a  i  jinde  se  udávají  a  přesto  nejsou  řádně  schváleni  řádnou  schůzí,  nebo  Valnou
hromadou. Proto tak činím a předkládám VH 2015 následující jména ke schválení za přispívající
členy. Budou mezi nimi i ti lidé, kteří se s námi pohybují a zúčastňují našich akcí již dlouhé roky.
Zároveň se zúčastněných zeptám, zda-li chtějí být přispívajícími členy našeho sboru.

Lenka Kubová ano ne

Pavlína Holečková ano ne

Štěpánka Dokonalová ano ne

Květa Vorlíková ano ne

Marie Chábová ano ne

Ludmila Scheithauerová ano ne

Iveta Khelová ano ne

Ivana Šimková ano ne

Ivana Mandátová neúčastná

Jaromír Elbel ano ne

Karolína Pružinová ano ne

Schvalování seznamu přispívajících členů bude probíhat na řádných schůzích po zpracování
podkladů pro vymezení statutu přispívajícího člena.
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Čestní členové

V současné době má náš sbor tři  čestné členy. Jsou jimi L. Dokonal, Z. Tollar a J. Řehák.
Všichni tři byli řádně schváleni.

J.  Řehák ovšem nesplnil  základní povinnost čestného člena sboru, nepořídil  si  uniformu,
a stejně tak, jako J.  Pekař, přerušil  veškerou komunikaci.  Vidíme ho akorát na plesech. Osobně
podávám návrh VH 2015 na přehodnocení čestného členství J. Řeháka.

Návrh na zánik členství čestného člena J. Řeháka

Schválen prostým součtem hlasů: ano 3 ne 2 zdržel se 2

J. Řehák nadále zústává čestným členem sboru.

Čekatelé

Kriteria čekatelství jsou jasně stanovena ve Stanovách sboru. V roce 2015 nepřibyl žádný
nový čekatel.

Rámcový plán rozvoje sboru

Návrh rozpočtu 2016

Mám  zde  připravený  rámcový  rozpočet  na  rok  2016.  Je  sestaven  ze  stávajících  údajů,
z podkladů od J. Elbelové a z dohadných položek. 

PŘÍJMY: v Kč zaokrouhlené aritmeticky na tisíce 139.000,-

členské příspěvky (100,-/měsíc) 18.000,-

plánované tržby Ples 100.000,-

tržby za střelby Královské a Mistrovské 2.000,-

tržby za akce sboru 15.000,-

tržby za střelby OzKČ 4.000,-

NÁKLADY: v Kč zaokrouhlené aritmeticky na tisíce 223.000,-

režie sboru 15.000,-

plánované náklady Ples 86.000,-

náklady na střelby Královské a Mistrovské 10.000,-

náklady na konání VH 2016 7.000,-

náklady na konferenci OzKČ 3.000,-

náklady na střelby OzKČ 10.000,-

plánované investice do klubovny 80.000,-

předpokládané náklady na energie (1.000,-/měsíc) 12.000,-
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Rozdíl mezi příjmy a výdaji je v dohadné položce 84.000,-. Tuto částku musíme dostat do
našeho sboru z venku.

V lednu budeme podávat na město žádost o dotace na akce – Ples, konference, střelby,
a na činnost – smlouva s myslivci na střelnici, dotace na klubovnu. Zatím nevím, kolik dostaneme.
V každém případě každá koruna dobrá. 

Žádám VH o schválení předběžného rozpočtu na rok 2016.

Schválen prostým součtem hlasů: ano 5 ne 0 zdržel se 2

Návrh na novou výši příspěvků pro rok 2016

Je před námi bolestivý bod programu. Jak všichni víte, po dobu existence našeho sboru se
výše členských příspěvků neměnila a je stále ve výši 100,- Kč na měsíc za řádného člena. Za dobu
trvání se zmněnila situace. Dostávíme se k vyšším číslům v hospodaření, dostáváme se k vyšším
číslům v oblasti nákladů. Krátce a jasně. Vše kolem nás se zdražuje a už není možné částku 100,- Kč
udržet. 

Máme samozřejmě možnosti. Můžeme zůstat ve stavu, v jakém se dnes nacházíme. Udělat
si dvakrát do roka střelby, jednu VH a tím je vklad našich členských příspěvků vyčerpán. A to tak,
že do poslední koruny, když se budeme krotit.

Druhá možnost je chuť vybudovat něco trochu víc. Mít pravidelnou možnost si zastřílet, mít
zázemí,  kde  se  budeme  scházet  a  kam  budeme  moci  pozvat  naše  hosty.  Pořídit  si  nové  věci
do sboru, například nový řetěz Krále střelců. Samozřejmě, dá se na to všechno žádat v dotačních
titulech.  Jak  sami  víte,  dotační  tituly  nám  pokryjí  pouze  70%  celkových  nákladů,  tak  kde  vzít
zbytek? Těžko se shání. 

Proto navrhuji VH 2015 ke schválení navýšení měsíčních členských příspěvků ze stávajících
100,- Kč na 200,- Kč. Myslím, že to není to částka, která by byla pro nás tak drastická. Možná s tím
bude mít někdo problém, ten se dá ale vyřešit, pokud se o něm bude diskutovat.

Žádám vás tedy o vaše názory na můj návrh před tím, než budeme hlasovat. Budu se ptát
všech řádných členů a potom i čekatelů na váš osobní náhled k tomuto problému.

Podávám návrh, aby od 1. ledna 2016 byla výše měsíčních příspěvků řádných členů ve výši
200,- Kč

Schválen prostým součtem hlasů: ano 7 ne 0 zdržel se 0

Rámcový plán činnosti

 Práce na webových stránkách - Rozvoj činnosti našeho sboru si vyžaduje úpravu stránek.
Tato úprava je jedním z důležitých úkolů příštího roku. Vzhledem k schváleným Stanovám
bude trochu více dokumentů běhat mezi  námi a ty je zapotřebí distribuovat mezi  členy
sboru. Proto vidím potřebu, i přes to, že J. Elbelová se o naše stránky stará v rámci možností
dobře a zaslouží si za to poděkování, naše stránky aktualizovat.

 Zprovoznění klubové místnosti - Jistě jste zaregistrovali zvýšené úsilí okolo nové klubové
místnosti. Toto úsilí nadále pokračuje a je to jeden z hlavních bodů činnosti příštího roku.
Kolem klubovny nás bude čekat ještě hodně práce, ať jsou to administrativně – ekonomické
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úkony,  nebo  samotná  činnost  na  klubovně  při  rekonstrukci  prostor.  Mohu  slíbit,  že  se
nenecháme zatáhnout do žádného dobrodružství,  kde by mohla být ohrožena existence
sboru. Všechno bude pečlivě zváženo a předneseno na řádných schůzích tak, aby každý
věděl, co se kolem klubovny děje. Zároveň by každý člen sboru měl vědět, jak se případně
může angažovat a v tomto úsilí sboru pomoci.

 Spolupráce na střelnici Prunéřov s mysliveckým sdružením - o střelnici jsme hovořili již na
několika posledních řádných schůzích. Hovořil  jsem o ní  i  ve Zprávě o činnosti.  Proto se
nechci  nijak  obšírně  o  tomto  bodu  rozšiřovat.  Opět  zde  platí  stejná  pravidla  jako
s klubovnou. Prvotně je zde sbor, potom další. 

 Pořádání  pravidelných  střeleb  na  střelnici  Prunéřov  - je  zapotřebí  se  rozhodnout,  jak
budeme na střelnici do Prunéřova jezdit střílet. Máme k dispozici téměř jakýkoliv termín,
kromě nedělních odpolední. Akce na střelnici, které nahlásíme hned po Novém roce, budou
na 99% přiklepnuty nám. Žádám všechny členy, aby si do lednové řádné schůze připravili
nějaké návrhy v tomto bodě. S tím poté půjdeme na myslivce.

 Navázat  kontakt  se  střelci  z  Anabergu-Buchholz - díky  K.  Scheithauerovi  jsme  letos
naavázali kontakt se střelci ze Zschopau. O tom jsem již hovořil. V příštím roce bude naším,
nesmírně důležitým, úkolem navázat kontakty ze střelci z Annabergu – Buchholz. Je to naše
partnerské město a bylo by dobré podpořit toto partnerství i z naší strany. Dále bychom
mohli navázat kontakty s dalšími střelci z Krušnohoří. To už tak stěžejně nevidím. Annaberg
je  důležitý.  Jako  podbod  bych  zkusil  zjistit,  jestli  se  v  družebních  městech  Chomutova
nenachází  střelecké  sbory  a  skontaktovat  i  je.  Obzvláště  Polsko  vypadá  v  tomto směru
zajímavě.

Plánované akce 2016

Pro příští rok jsou akce rozdělené do dvou kritérií. Akce závazné, kterých by se měl zúčastnit
každý člen sboru, nebo alespoň ti  členové, kterých se to bezprostředně týká. Potom jsou volné
akce, které se budou průběžně objevovat v průběhu roku a které budou vyvěšovány na našich
stránkách.

Závazné akce 2016

Ples CHOS 5. března 2016 - závazné pro všechny členy sboru

Konference OzKČ 26. března 2016 - závazné pro radu sboru a zástupce 
sboru v OzKČ

Královské střelby 14. května 2016 - závazné pro všechny členy sboru

Střelby OzKČ 17. září 2016 - závazné pro všechny členy sboru

Mistrovské střelby 1. října 2016 - závazné pro všechny členy sboru

Valná hromada 10. prosince 2016 - závazné pro všechny členy sboru

Řádné schůze každou první středu v měsíci od 18:00
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Volné akce 2016

Dle zveřejněného seznamu na webových stránkách

Přijímání čekatelů za řádné členy
Máme zde milou povinnost, která je ozdobou každé VH. Vážení kolegové, přistupuji nyní ke

schvalování čekatelů za řádné členy našeho sboru. Budu jmenovat jednotlivé čekatele a oslovovat
jejich patrony a poté požádám řádné členy k vyjádření jejich názoru schválením prostým součtem
hlasů.

Schválení Jana Khela

Žádám patrona J. Šlajsnu, aby pronesl několik slov k čekateli J. Khelovi. 

Schválen prostým součtem hlasů: ano 7 ne 0 zdržel se 0

Schválení Františka Chába

Žádám patrona N. Chába, aby pronesl několik slov k čekateli F. Chábovi.

Schválen prostým součtem hlasů: ano 7 ne 0 zdržel se 0

Schválení Karla Scheithauera

Žádám patrona M. Vyhnise, aby pronesl několik slov k čekateli K. Scheithauerovi.

Schválen prostým součtem hlasů: ano 7 ne 0 zdržel se 0

Schválení Luboše Závory

L. Závora se nezúčastnil VH 2015, z tohoto důvodu nemohl být přijat za řádného člena.

Doplňující body programu
Doplňující body nebyly předneseny.

Diskuse
M.Vyhnis návrh na povýšení N. Chába do důstojnického stavu

Schválen prostým součtem hlasů: ano 6 ne 0 zdržel se 1

N. Cháb je povýšen do důstojnického stavu na hodnost „leutnant“

J. Elbelová pronesla k plesu následující body: rozpočet plesu, program a zasedací 
pořádek – tyto body se budou nadále rozebírat na řádných schůzích

dále seznámila sbor se svým mateřstvím, ke kterému ji všichni přítomní 
upřímně gratulovali

J. Šlajsna návrh na tvorbu interních předpisů: interní předpisy se budou řešit v rámci 
řádných schůzí

15 / 16



Valná hromada 2015

S. Mandát revize Kodexu cti: Kodex cti je zapotřebí tzv. vstřebat jednotlivými členy, bude
se řešit v rámci řádných schůzí

podpořil tvorbu interních předpisů navržených J. Šlajsnou

J. Šlajsna návrh na záslužný kříž – 10 let – připraví podklady, bude se řešit v rámci 
řádných schůzí

M. Kulík návrh na medaile za Mistrovské a Královské střelby, bude se řešit v rámci 
řádných schůzí

F. Cháb nabídl podporu své školy při konání plesu v divadle

Závěr VH 2015

Zápis z VH 2015 zapsal: Jana Elbelová __________________________

Zápis z VH 2015 ověřil: Norbert Cháb __________________________
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